
Zápisnica 

  

z 10. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného dňa 

1. 3. 2012 

___________________________________________________________________________ 

  

Prítomní: Mgr. Stanislav Ďurina, PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová, 

                  Bc. Martina Šišková, Oto Uhrík, Peter Flak – poslanci OZ 

                  MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

                  Ing. Gabriel Pozdech    -      hl. ekonóm 

                  Ing. Jana Gerhátová -          ekonómka 

                  Ľudmila Büngenerová    -    prednostka 

                  Margita Jánošová -               členka komisie 

                  Jozef Jančovič  -                    člen komisie 

                   

Hostia:     Mgr. Margita Kišacová -       riaditeľka ZŠ s MŠ 

                 Mária Rybanová -                   zástupkyňa pre MŠ 

                 Lýdia Košíková  -                    riaditeľka SENIOR 

                 Emil Velič -                              predseda OTJ 

  

Ospravedlnení:  Zdenko Majtényi, Jozef Sedlár – poslanci OZ 

  
            1. Otvorenie 

  
            10. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce p. MVDr. Jana Martonková. 

Na rokovaní privítala poslancov OZ, členov komisií, hostí a všetkých prítomných. 

Z celkového počtu 8 poslancov OZ bolo prítomných 6. Neúčasť na rokovaní ospravedlnili 

poslanci: p. Zdenko Majtényi a p. Jozef Sedlár. 

Starostka obce konštatovala, že rokovanie je uznášania schopné. 

             Poslancom navrhla rozšírenie programu rokovania,  bod č. 3 - doplnenie komisií OZ. 

Program: 

1.      Otvorenie 

2.      Kontrola plnenia uznesení 

3.      Sľub nového poslanca OZ – náhradníka, doplnenie komisií OZ 

4.      Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2011, ZŠ s MŠ, SENIOR-DD a SS 

5.      Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

6.      Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2011 

7.      Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou 

8.      Organizačné záležitosti 

9.      Diskusia 

10.  Návrh na uznesenie 

11.  Ukončenie 

Upravený program rokovania OZ poslanci jednohlasne schválili. 

  

       Za členov návrhovej komisie starostka obce navrhla poslancov:  p. Mgr. Stanislava 

Ďurinu, p. Bc. Martinu Šiškovú a p. Ota Uhríka. 

       Za overovateľov zápisnice z rokovania navrhla poslancov: p. Petra Flaka a p. Gabrielu 

Macháčovú. 

       Poslanci navrhnutých členov návrhovej komisie a overovateľov jednohlasne schválili.        

         P. MVDr. Jana Martonková určila za zapisovateľku p. Ľudmilu Büngenerovú. 



  

  

         2. Kontrola plnenia uznesení 
              

             Hlavný kontrolór obce p. Ing. Gabriel Pozdech oboznámil prítomných s plnením 

uznesení OZ. 

Správa je priložená k zápisnici. 

  

  

         3. Sľub nového poslanca OZ – náhradníka, doplnenie komisií OZ 

  

             Starostka obce p. MVDr. Jana Martonková  oboznámila poslancov, že prvým 

náhradníkom 

na poslanca OZ je p. Ing. František Košík. Listom zo dňa 29. 2. 2012 oznámil starostke obce, 

že si nebude uplatňovať mandát poslanca OZ ako prvý náhradník na uvoľnené miesto. 

Informovala, že druhým náhradníkom je pán Jozef Gális, nezávislý kandidát, ktorý 

sa  rozhodol mandát prijať. 

P. Jozef Gális zložil zákonom predpísaný sľub a potvrdil ho svojim podpisom.  Starostka obce 

mu odovzdala Osvedčenie poslanca. 

            Ďalej navrhla na uvoľnené miesto v KOVP a stavebníctvo nového poslanca p. Jozefa 

Gálisa. 

Navrhla ho aj do Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií. 

Poslanci jednohlasne schválili doplnenie komisií OZ. 

  

  

        4. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2011, ZŠ s MŠ, SENIOR – DD a SS 

  

             Ekonómka obce. p. Ing. Jana Gerhátová podrobne oboznámila poslancov s 

vyhodnotením rozpočtu obce.  Poslanci nemali k vyhodnoteniu pripomienky. 

S vyhodnotením rozpočtu n. o. SENIOR DD a SS a ZŠ s MŠ  oboznámila prítomných 

starostka obce.   

Materiál obdržali písomne spracovaný a je priložený k zápisnici. 

  

  

        5. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

   

           Predseda centrálnej inventarizačnej komisie p. Mgr. Stanislav Ďurina oboznámil 

prítomných 

so Správou centrálnej inventarizačnej komisie o majetku obce. Poslankyňa p. PharmDr. 

Helena Sedlárová sa zaujímala o vykonanie inventarizácie v neziskovej organizácii SENIOR. 

Odpovedala jej p. Bc. Martina Šišková, že inventarizácia majetku bola riadne uskutočnená. 

Správa je písomne spracovaná a priložená k zápisnici. 

  

  

         6. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2011 

  

            Hlavný kontrolór obce p. Ing. Gabriel Pozdech oboznámil prítomných so svojou 

kontrolnou činnosťou za rok 2011. 

Správa je priložená k zápisnici. 

  



         7. Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov poskytnutých obcou 

           

              Ekonómka p. Ing. Jana Gerhátová oboznámila prítomných s čerpaním dotácií za rok 

2011. 

Vyhodnotenie je priložené k zápisnici. 

  

    

     8. Organizačné záležitosti 

  

            Organizačné záležitosti – materiály a žiadosti predkladala starostka obce  p. MVDr. 

Jana Martonková: 

  

             1.      Tomáš Mošať, trvale bytom Horné Obdokovce č. 93 – odpredaj pozemku parc. 

č. 111/2 zastavané   plochy o výmere 90 m2 v k. ú. Horné Obdokovce. 

            Zámer na odpredaj bol zverejnený. Nebola podaná žiadna pripomienka ani návrh. 

                   Poslanci jednohlasne schválili odpredaj  pozemku za úradnú cenu v obci. 

  

       2.  Klaudia Hazuchová, trvale bytom Horné Obdokovce č. 87 – odpredaj pozemku 

            parc. č. 111/14  zastavané plochy o výmere 84,2 m, čo je časťou parcely č. 111/7. 

            Zámer na odpredaj pozemku bol zverejnený. Nebola k nemu podaná žiadna 

pripomienka   

            alebo návrh. 

                    Poslanci jednohlasne schválili odpredaj pozemku za úradnú cenu v obci. 

  

       3.  Zdenka Jánošíková, trvale bytom v Horných Obdokovciach časť Obsolovce č. 15 – 

žiadosť       

            o kúpu pozemku v k. ú. Horné Obdokovce  parc. č. 37 o výmere 30 m2. 

            Pani Gabriela Macháčová prečítala odporučenie  Ekonomicko-sociálnej komisie -       

            neodpredať časť pozemku o výmere 30 m2. 

            S odpredajom nesúhlasilo 6 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. 

  

       4.  Erika Poličeková, trv. bytom Topoľčany, Dr. Pantočku 467/39, 955 01  Tovarníky -

  žiadosť 

            o vykopanie protipovodňového kanála na hranici jej pozemku v Obsolovciach, parc. č. 

85/2.      

                   Poslanec p. Mgr. Stanislav Ďurina odporučil starostke zvolať  rokovanie KOVP 

a     

            stavebníctvo spolu so zainteresovanými občanmi urobiť obhliadku miesta a podľa 

možností      

            obce  zabezpečiť protipovodňové opatrenia. 

            Všetci poslanci s takýmto riešením súhlasili. 

  

       5.  Ing. Jozef Kusý, trvale bytom Horné Obdokovce č. 60 – žiadosť o oslobodenie od 

dane v      

            zmysle zákona č. 582/2004 pre rok 2012. 

                    Žiadosť prejednala komisia sociálno-ekonomická , ktorá odporučila neschváliť 

úľavu 

            na dani z nehnuteľnosti. 

            Poslanci žiadosť jednohlasne zamietli. 

  



       6. Anton Kusý, trvale bytom Horné Obdokovce č. 328 – Oznámenie verejného 

funkcionára    

           po skončení volebného obdobia.                

           Žiadosť bola predložená komisii pre nezlučiteľnosť funkcií, ktorá skonštatovala, že     

           oznámenie bolo podané v súlade so zákonom. 

  

       7. Július Seidl, Partizánska 1170/70, Bánovce nad Bebravou – žiadosť o umiestnenie 

lunaparku     

           v obci počas hodov. Prítomných s kladným vybavením žiadosi oboznámila starostka 

obce. 

  

       8.  Žiadosť o poskytnutie jednorázovej sociálnej výpomoci pre rodinu p. Denisy 

Mikulovej             

            z Obsoloviec.  Na návrh ekonómky p. Ing. Jany Gerhátovej poslanci jednohlasne 

schválili     

            poskytnutie jednorázovej sociálnej výpomoci vo výške 300,00 €.  Poskytnutie 

sociálnej    

            výpomoci schválilo 7 poslancov. 

  

        9. Informácia starostky obce. 

           Starostka obce p. Jana Martonková informovala prítomných o  prácach v obci  a    

           uskutočnených kultúrnych a športových podujatiach. 

           Poďakovala všetkým, ktorí sa zapojili do príprav týchto podujatí. Zvlášť poďakovala     

           poslancovi p. Petrovi Flakovi a manželke, ktorý zorganizovali karneval pre deti v 

časti    

           Obsolovce. 

  

          9. Diskusia 
    

              V diskusii vystúpili: 

  

P. Mgr. Stanislav Ďurina – poslanec OZ – Ako sa pokračuje v zabezpečení výmeny 

poznávacích značiek na MK Odpovedala mu p. MVDr.  Jana Martonková. Pracovníčky OcÚ 

urobili prieskum cien a podľa finančných  možností obce zabezpečíme výmenu – resp. opravu 

značiek. 

P. Libor Svoboda – občan -  Pýtal sa ekonómky obce, či OTJ H. Obdokovce predložila 

vyúčtovanie dotácie za rok 2011?  Odpovedala mu p. Ing. Jana Gerhátová, že OTJ predložila 

vyúčtovanie a  pokladničný denník. 

Ďalej mal pripomienky k  čerpaniu dotácií prostredníctvom Mikroregiónu SVORNOSŤ, 

zrušeniu projektu na multifunkčné ihrisko, k činnosti OTJ. 

Odpovedala mu starostka obce a poslanec p. Mgr. Stanislav Ďurina. Takéto pripomienky by 

boli poslanci uvítali na  začiatku nástupu do funkcií, keď nemali dostatok skúseností. 

Pani starostka odpovedala, že projekty boli veľmi náročné na financie. Musíme ich najskôr 

uhrádzať z vlastných prostriedkov – úverov, až potom sa  financie vrátia obci. Obec má 

doteraz 4 úvery, nemôže brať ďalšie. 

P. Anton Kusý – občan -  hovoril o projekte na multifunkčné ihrisko, vybavovaní dotácií na 

ministerstvách, účtovaní nákupnej poukážky pre dôchodcov, vybavovaní finančných 

príspevkov pre sociálne slabších obyvateľov. 

Odpovedala mu starostka obce a poslanec p. Mgr. Stanislav Ďurina.   



P. Jana Haláková – občianka – mala pripomienku k vyhlasovaniu relácií v miestnom rozhlase, 

vyberaniu vhodnej hudby a  textu relácie. 

P. PharmDr. Helena Sedlárová- poslankyňa OZ – navrhla, aby bola vyberaná vhodnejšia 

hudba pri 

smútočných reláciách  a vyberať osoby, ktoré by oznamy a relácie vyhlasovali.   

P. František Šiška – občan – mal pripomienku k programu rokovania OZ, že počúval len samé 

čísla, ale nepočul konkrétne plnenie úloh. Trápil ho neporiadok na cintoríne,  budovanie 

parkoviska pri zdravotnom stredisku, aké úsporné opatrenia obec príjma,  ako vyberať dane a 

poplatky obce, zverejňovanie neplatičov. 

        Na diskusné príspevky odpovedala starostka obce a poslanci OZ. 

  

  

        10.  Návrh na uznesenie     

  

               P. Mgr. Stanislav Ďurina predložil návrh na uznesenie. 

6 poslancov OZ návrh na uznesenie schválilo, 1 poslanec sa zdržal hlasovania. 

  

  

         11.  Ukončenie 
  

                Starostka obce p. MVDr. Jana Martonková poďakovala všetkým prítomným za 

účasť 

a rokovanie ukončila. 

  

  

MVDr. Jana Martonková                                                                   Ľudmila Büngenerová 

            starostka obce                                                                                 prednostka 
                                       

  

                                                            Overovatelia: 

                                                            Gabriela Macháčová 

                                                             Peter Flak 

Zapísala: Ľudmila Büngenerová 

  

  

 
  

  

                                                              U z n e s e n i e 

  

z 10. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného dňa 

1. 3. 2012 

_________________________________________________________________________ 

  

  

  

       10. verejné rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce : 

  

  

A.   B e r i e    n a    v e d o m i e : 



  
1.      Správu hlavného kontrolóra obce o plnení uznesení OZ 

2.      Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2011, ZŠ s MŠ, SENIOR DD a SS 

3.       Správu centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

4.      Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2011 

5.      Vyhodnotenie čerpania dotácií a príspevkov 

6.      Žiadosť p. Eriky Poličekovej o vykopanie protipovodňového kanála 

7.      Oznámenie verejného funkcionára Antona Kusého po skončení volebného obdobia 

8.      Informáciu starostky obce o činnosti OcÚ 

  

  

B.   S ch v a ľ u j e :    

  
       1.  Jozefa Gálisa za člena KOVP a ŽP a za člena Komisie pre nezlučiteľnosť funkcií 

       2.  Odpredaj pozemku  Tomášovi Mošaťovi, parc. č. 111/2 zastavané plochy v k. ú. 

Horné 

            Obdokovce o výmere 90 m 2 za úradnú cenu v obci 

       3.  Odpredaj pozemku pozemku Klaudii Hazuchovej, parc. č.  111/14 – časť parcely 

111/7      

             zastavané plochy  v k. ú. Horné Obdokovce o výmere 84,2 m2 za úradnú cenu v obci 

       4.  Jednorázovú sociálnu výpomoc Denise Mikulovej vo výške 300,00 € 

  

  

C.  N e s c h v a ľ u j e : 

  
      1.  Odpredaj pozemku Zdenke Jánošíkovej parc. č. 37 o výmere 30 m2 v k. ú. Horné 

           Obdokovce 

      2.  Žiadosť Ing. Jozefa Kusého a manželky o oslobodenie od dane 

  

  

D.  K o n š t a t u j e :     

  
      1.  Že náhradník na poslanca OZ Horné Obdokovce pán Jozef Gális zložil zákonom 

predpísaný     

          sľub 

  

                                                                                                          MVDr. Jana Martonková 

                                                                                                                       starostka obce 

Overovatelia:  Gabriela Macháčová 

                         Peter Flak 
  

Zapísala: Ľudmila Büngenerová 

  

  

  

 


